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Niepowoływany i niezadowolony, Rodrigo Taddei przechodzi najtrudniejszy

moment, odkąd założył koszulkę Giallorossich. O przyszłości piłkarza, w

przypadku którego mówi się wiele o odejściu w styczniu, mówi w

wypowiedzi dla tuttomercatoweb.com, jego agent Alessandro Lucci.

 

- Taddei odejdzie w styczniu? Obecnie jest zbyt wcześnie mówić o przyszłości

gracza, jednak jedno jest pewne: Rodrigo znajduje zbyt mało przestrzeni, pomimo

że jest graczem, który może dać wciąż wiele Romie. Jest przywiązany do żółto-

czerwonych barw i czuje się świetnie fizycznie. Są wszelkie przesłanki, aby było

dobrze, jednak jeśli od dziś do stycznia sytuacja zostanie taką jaka jest, poprosimy

klub aby omówić jego przyszłość. PSG? To nie jedyny klub zainteresowany Taddeim.

Wciąż podoba się we Włoszech, a zwłaszcza w Anglii. Jest wiele dużych europejskich

zespołów gotowych gotowych sięgnąć po niego, zobaczymy ci się wydarzy. Na razie

jest zbyt wcześnie mówić o innych rozwiązaniach. Jego podróż do Paryża? Udał się

tam spędzić wolny czas, nic więcej.
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